
Делегат Мехмед Брадарић поставио је сљедеће питање Савјету министара 

БиХ, Министарству цивилних послова и Министарству комуникација и транспорта. 

 

      ''1. Усвојен је Закон о заштити  личних података. Ипак, хиљаде грађана БиХ вреба  

            опасност од крађе идентитета јер су њихови матични бројеви доступни свима 

            на официјелним  веб-страницама низа јавних институција које би  требало да 

            знају да тиме крше закон. Питам Агенцију за заштиту личних података може ли  

            се овоме стати у крај и да ли су се стекли услови да се прекршиоци  закона  

            почну кажњавати? 

       2.  Кемал Хусеиновић је прије четири године именован за директора РАК-а, али  

            никада  од Савјета  министара није добио рјешење о именовању јер нису дали  

            сагласност за његово именовање. Процедуру је спровео Савјет РАК-а и Савјету  

            министара доставио једногласан предлог за именовање  Кемала  Хусеиновића за  

            генералног директора, јер је једини испуњавао законом прописане услове.  

            Савјет РАК-а се 2008. године обратио Савјету министара и  Парламентарној  

            скупштини  БиХ због тумачења таквог става,  али никада није добио одговор.  

            Питам Савјет министара  БиХ зашто није  поступио по закону  и какав је данас  

            њихов став у вези с овим проблемом?“  

 

 


